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Protokół nr 44/2022 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

z wspólnego posiedzenia odbytego w dniu 18 lipca 2022 r. Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa 

i Budżetu. Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 7:30, a zakończyło o godz. 08:35 tego samego dnia 

 w trybie stacjonarnym.  

Obecni: 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

 Radna Sławomira Kuś  

 Radny Michał Płonka 

 Radna Monika Paszek  

 Radna Mirosława Sajur  

 Radny Dionizy Waszczuk  

Na 5 członków komisji 5 obecnych. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Iwona Klepacka – Skarbnik Gminy Zduny,  

- Ewelina Wrońska - Podinspektor ds. bhp, oświaty, kultury i kultury fizycznej, 

- Tomasz Patalas – Inspektor ds. działalności gospodarczej i zamówień publicznych. 

  

Pkt. 1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu Radna Sławomira Kuś 

otworzyła posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu witając przybyłych. 

Ustalono, że komisja posiada wymagane quorum i jest władna obradować. Członkowie komisji 

porządek obrad oraz materiały sesyjne otrzymali za pośrednictwem aplikacji eSesja. Prowadząca 

obrady przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie zmiany uchwały nr XIX/142/2020 Rady Miejskiej w Zdunach z dnia 29 kwietnia 2020 

roku w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Zduny, 

oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 

ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela, 

b) w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Zduny na rok szkolny 2022/2023, 

c) w sprawie zaciągnięcia kredytu na wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze 

środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej, 
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d) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2022,  

e) w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zduny na lata 2022 – 2028. 

3. Temat z ramowego planu pracy: Stan dróg w gminie Zduny - posiedzenie wyjazdowe. 

4. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono.  

 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie zmiany uchwały nr XIX/142/2020 Rady Miejskiej w Zdunach z dnia 29 kwietnia 

2020 roku w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Zduny, oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela 

Projekt uchwały przedstawiła i wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Ewelina Wrońska.  

Radna Sławomira Kuś oraz Radna Mirosława Sajur wniosła zapytanie do projektu uchwały.  

Z uwagi na wyczerpanie dyskusji prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  

nr XIX/142/2020 Rady Miejskiej w Zdunach z dnia 29 kwietnia 2020 roku w sprawie określenia 

zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono stanowiska 

kierownicze w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Zduny, oraz tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta 

Nauczyciela.  

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4): Sławomira Kuś, Michał Płonka, Mirosława Sajur, Dionizy Waszczuk 

NIEOBECNI (1): Monika Paszek 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

b) w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Zduny na rok szkolny 

2022/2023, 

Projekt uchwały przedstawiła Ewelina Wrońska. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w gminie Zduny na rok szkolny 2022/2023. 
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Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4): Sławomira Kuś, Michał Płonka, Mirosława Sajur, Dionizy Waszczuk 

NIEOBECNI (1): Monika Paszek 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

c) w sprawie zaciągnięcia kredytu na wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze 

środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej 

Projekt uchwały przedstawiła i wyjaśnień udzieliła Iwona Klepacka. Pytania do projektu uchwały 

wniosła Radna Sławomira Kuś. Z uwagi na wyczerpanie dyskusji prowadząca obrady poddała projekt 

uchwały pod zaopiniowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na 

wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii 

Europejskiej. 

 Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4); Sławomira Kuś, Michał Płonka, Mirosława Sajur, Dionizy Waszczuk 

NIEOBECNI (1): Monika Paszek 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

O godz. 7:30 na sale obrad dotarła Radna Monika Paszek. Stan członków komisji na sali wynosił 

 5 osób.  

 

d) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2022 

Projekt uchwały przedstawiła i wyjaśnień udzieliła Iwona Klepacka. Radna Monika Paszek pytała o 

szczegóły wydatków w zakresie: 

 - wprowadzenia do budżetu nowego zadania pn. „Przebudowa ulicy Kopernika – opracowanie 

dokumentacji” na 13.000,00 zł - aktualizacja map; 

- wprowadzenia do budżetu nowego zadania dotyczącego modernizacji budynku Urzędu Miejskiego 

na 250.000,00 zł – modernizacja zakłada poprawę użytkowania, funkcjonalności budynku, 

- wprowadzenia nowego zadania na 50.000,00 zł pn. „Modernizacja placów zabaw na terenie Gminy 

Zduny” – wykaz modernizowanych placów zabaw: pl. 700 lecia, pl. Skargi i projekt placu na Rudzie,  

Oraz dochody z tytułu wpływu zaległego, z lat ubiegłych, podatku od nieruchomości należnego od 

osób prawnych o 500.000,00 zł. 

Z uwagi na wyczerpanie dyskusji prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod zaopiniowanie. 
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Głosowano w sprawie: zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 

rok 2022.  

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (4): Sławomira Kuś, Michał Płonka, Mirosława Sajur, Dionizy Waszczuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Monika Paszek 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

e) w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zduny na lata 2022 – 

2028. 

Projekt uchwały przedstawiła i wyjaśnień udzieliła Iwona Klepacka. Pytania do projektu uchwały 

wniosła Radna Sławomira Kuś. Z uwagi na wyczerpanie dyskusji prowadząca obrady poddała projekt 

uchwały pod zaopiniowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Zduny na lata 2022 – 2028. 

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (4): Sławomira Kuś, Michał Płonka, Mirosława Sajur, Dionizy Waszczuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Monika Paszek 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt. 3. Temat z ramowego planu pracy: Stan dróg w gminie Zduny - posiedzenie wyjazdowe. 

Temat z ramowego planu pracy przedstawił Tomasz Patalas. Członkowie komisji prosili o 

przedstawienie aktualnie realizowanych projektów budowy dróg lokalnych.  

Na 2022 rok zaplanowano w budżecie na remont dróg gminnych kwotę 75.000,00 zł. Natomiast z 

Funduszu Sołeckiego zaplanowano kwotę 16.600 zł, w tym sołectwo Baszków 6.000zł, Bestwin 

2.000 zł, Chachalnia 5000 zł, a Ruda 3.600 zł. Kwota ta zostanie przeznaczona na zakup kruszywa i 

wyrównanie dróg polnych.  

 

Pkt. 4. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

Radna Mirosława Sajur wniosła prośbę o interwencje u właścicieli działek przy ul. Baszkowskiej 80 

i 76 w Konarzewie ze względu na ich stan. Działki te są zarośnięte i coraz więcej wyrzucanych jest 

tam śmieci różnego rodzaju.  

Innych wniosków w tym punkcie nie zgłoszono.  
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Z uwagi na wyczerpanie dyskusji prowadząca obrady zamknęła posiedzenie.  

Przewodnicząca Komisji RGRiB 

 

         mgr Sławomira Kuś 

Przygotowała:  

mgr Barbara Fornal 

Inspektor ds. obsługi RM  

  


